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Ledamöter  

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Lena Huss, Riskförbundet för Social och Mental hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt  

 

Ej närvarande 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Susanna Halldin, bitr. avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

Björn Dahlberg, verksamhetscontroller 
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Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Lena Huss 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Ordförande öppnade mötet och dagordningen 

godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Lena utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 4 

februari 

Rådet har gått igenom samtliga ärenden och 

önskar yttra sig om följande: 

Punkt 10. Riktlinjer för hälso- och 

sjukvårdsdokumentation. Rådet vill betona att 

man vid upprättande av respektive hantering av 

journaler, sätter brukaren/patienten i fokus. 

Brukaren ska så långt det är möjligt kunna påpeka 

vad som antecknas, liksom ta del av uppgifter i sin 

journal. Det är viktigt att individens integritet 

beaktas. Sekretess och hantering av journaler är 

särskilt känsligt då det är flera olika huvudmän 

inblandade.  

 

Punkt 14. Bostäder för personer med fysisk och 

psykisk funktionsnedsättning. I utredningen 

konstateras att det råder brist på bostäder för 

personer med olika typer av funktionsnedsättning/ 

funktionshinder. Det är angeläget att staden 

tillgodoser behovet av bostäder för denna grupp 

och beaktar att behoven kan skilja sig avsevärt 
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mellan olika typer av funktionsvariationer. Såväl 

kvantitativa som kvalitativa förbättringar bör 

göras. Dessutom måste boendekostnaden hållas på 

en rimlig nivå så att den som erbjuds bostad har 

råd att tacka ja. Idag tvingas många avstå från 

erbjuden bostad på grund av alltför höga 

hyresnivåer. 

 

Rådet ser det som angeläget att varje 

tjänsteutlåtande som på något sätt även berör 

personer med funktionsnedsättning också tar upp 

detta perspektiv. Rådet avser att under våren 

lämna förslag på formuleringar som kan användas 

i tjänsteskrivelser, så att även detta område 

beaktas. 

 

Rådet noterar också ärendena: 

Punkt 4. Observatorielunden (tillgänglighet), 

Punkt 8. Riktlinjer för social investeringsfond 

(inkludering funktionsnedsatta), 

Punkt 11. Idétävling (tävlingsunderlaget inkl. 

tillgänglighet), 

Punkt 13. Miljöprogram (instämmer med 

förvaltningens ”även lyfta befintlig stadsmiljös 

behov och utvecklingspotential),  

samt uppmärksammar positivt ärendena 16, 17 

och 18. 

 

5. Verksamhetsplan 2016 

Björn Dahlberg föredrog verksamhetsplan 2016 

samt delaktighetsaktiviteterna för 

verksamhetsåret. Rådet föreslår att 

delaktighetsaktiviteterna numreras. 

 

6. Rådets verksamhet 2016 

Sammaträdet den 29 februari flyttas fram till den 

1 mars. Detta möte kommer att innehålla ett 

arbetsmöte kl. 14.30-15.30 där rådet tar fram 

förslag till formuleringar i tjänsteutlåtanden så att 

olika typer av funktionshinder alltid beaktas. 

(Därpå följer ett förkortat ordinarie sammanträde.) 

Till rådets sammanträde den 9 maj kan 
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handläggare (tjutskrivare) inbjudas för att 

implementera detta. 

 

Rådet förslår att presidiet inbjuds till ett av vårens 

sammanträden, då presidiet inte hade möjlighet att 

närvara under det möte som var inplanerat hösten 

2015. Rådet önskar även inbjuda förskole- och 

fritidsavdelningen till ett av vårens sammanträden. 

I höst är rådet gärna med och arrangerar ett 

funktionshindertema vid något av 

stadsdelsnämndens sammanträden. 

 

  

7. Beviljad ledsagarservice, statistik 
Susanna redogör för statistiken.  

 

Under januari-oktober 2014 beviljades 43 

personer 6471 timmar ledsagarservice varav 4622 

timmar användes under perioden.  

I genomsnitt beviljades 150 timmar 

ledsagarservice per person under perioden, i 

genomsnitt användes 107 timmar per person. 

(71% av beviljad tid användes) 

 

Under januari - oktober 2015 beviljades 48 

personer 6915 timmar ledsagarservice varav 4738 

timmar användes under perioden.  

I genomsnitt beviljades 144 timmar 

ledsagarservice per person under perioden, i 

genomsnitt användes 99 timmar per person. (69% 

av beviljad tid användes) 

 

Lena önskar att dessa uppgifter tillställs HSO. 

Louise att de tillställs DHRS.  

 

8. Bevakningslistan 

Frågan bordläggs till nästa sammanträde. 

 

9. Övriga frågor 

a) Nästa sammaträde är framflyttat från den 29 

februari till den 1 mars, med start kl. 14.00. 
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b) En ny ledamot, Pia Olsson från RSMH har 

nominerats av HSO. Ärendet kommer upp för 

beslut på stadsdelsnämndens sammanträde i 

mars. 

 

10. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

a) Rådet föreslår att föredragningslistan till 

nämndens sammanträden anslås i receptionen. 

b) Rådet påpekar att man inte kunnat finna 

ärendena till nämndens sammanträde den 4 

februari i Insyn. 

c) Louise och Lena önskar få ärendena till 

nämndens sammanträden i pappersform.  

 

11. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna för årets arbete. Nästa möte är den 1 

mars 2016. 


